
Dz-12.0021.13.2019      

 

Protokół Nr 13 

z  XIII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  12 listopada  2019 roku/ 

siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

XIII  sesję Rady Dzielnicy XII  Bieżanów – Prokocim  o godzinie 18:30  otwiera i 

prowadzi  Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch, który po 

sprawdzeniu listy obecności i stwierdzeniu wymaganego kworum przystępuje do ustalenia 

porządku obrad (projekt porządku obrad doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o 

dzisiejszej sesji) i przedstawia jego treść.  

 

Przewodniczący obradom zapytuje  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego projektu  porządku obrad. 

- Pan Zbigniew Kożuch przedstawia  wniosek przygotowany przez  Grupę radnych  o 

wprowadzenie do porządku obrad projektu  uchwały w sprawie: rekultywacji terenów 

zielonych i montażu słupków drewnianych wzdłuż ulicy Wlotowej 2 i 4   trybie wynikającym 

z paragrafu 29 ust.1. Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w tej sprawie został podpisany 

przez 11 członków rady.  

 

- prowadzący poddaje wniosek pod głosowanie rady: 

 za 15 głosów, przeciwko - 0 , wstrzymało się - 0  

Projekty uchwał wchodzi do porządku obrad jako Druk 20 

 

-prowadzący:  Stwierdzam, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu  Dzielnicy XII projekt porządku po 

zmianach stanowi porządek obrad dzisiejszej sesji.” 

 

Porządek obrad 

XIII Sesja Rady Dzielnicy XII Bieżanów- Prokocim 

w dniu  12 listopada  2019 r. godz. 18:30 

/siedziba Rady Dzielnicy XII przy ul. Kurczaba 3/ 

 

1. Otwarcie   sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z XI i XII sesji Rady Dzielnicy XII 

4. Projekty uchwał : 

 

Druk nr 1 (projekt uchwały Komisji Infrastruktury)  w sprawie: opinii  projektu zmiany stałej 

organizacji ruchu na ulicy Duża Góra w Krakowie od ul. Barbary do ul. Mała Góra w ramach 

inwestycji pn. Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego wraz z budową wewnętrznej 

instalacji : energii elektrycznej, wod.-kan, co, gazu, wentylacji mechanicznej oraz rozbiórka 

istniejącego budynku mieszkalnego, budowa utwardzonego dojścia i dojazdu na działce nr 

ewid. 24/3 obręb nr 0057 Kraków- Podgórze, jednostka ewidencyjna 126104_9 Kraków-

Podgórze w miejscowości Kraków”. 

Druk nr 2 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 3 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 



Druk Nr 4 (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 5   (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 6  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 7  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 8  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 9  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 10  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk Nr 11  (projekt uchwały Komisji Mieszkalnictwa i Opieki Społecznej) w sprawie: 

przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego 

Druk nr 12 (projekt uchwały Komisji Architektury ) w sprawie: opinii warunków zabudowy 

dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego z 

garażem podziemnym, budową stacji transformatorowej oraz zagospodarowaniem terenu: 

drogami wewnętrznymi, parkingami i układem ścieżek pieszych na działkach nr 351/375, 

351/445, 351/444, 351/413 obręb 55 Podgórze przy ul. Wielickiej w Krakowie. 

Druk nr 13 (projekt uchwały Komisji Ochrony Środowiska ) w sprawie: budowy zbiornika 

retencyjnego przy ulicy Korepty w Krakowie. 

Druk nr 14 (projekt uchwały Komisji Edukacji) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok. 

Druk nr 15 (projekt uchwały Komisji Edukacji) w sprawie: korekty rozdysponowania środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2020 rok. 

Druk Nr 16 (projekt uchwały Komisji Infrastruktury) w sprawie zwiększenia taboru 

tramwajowego na liniach 13 i 3 oraz wymiany starego taboru na nowy na linii nr 9. 

Druk nr 17  (projekt uchwały Komisji Infrastruktury) w sprawie: uzgodnienia trasy budowy 

oświetlenia w Krakowie ( obr. 57 jedn. ewid. Podgórze)- oświetlenie w rejonie ulicy 

Ćwiklińskiej/Duża Góra 39 w rejonie parku jordanowskiego. 

Druk nr 18  (projekt uchwały Komisji Infrastruktury) w sprawie: montaży progów 

zwalniających wyspowych na ulicy Bogucickiej w Krakowie. 

Druk nr 19  (projekt uchwały Komisji Infrastruktury) w sprawie: opinii propozycji nowych 

przebiegów tras rowerowych układu podstawowego na terenie Dzielnicy XII Bieżanów-

Prokocim. 

Druk nr 20 ( projekt Grupy Radnych) w sprawie: rekultywacji terenów zielonych i montażu 

słupków drewnianych wzdłuż ulicy Wlotowej 2 i 4    

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołów z XI i XII sesji Rady Dzielnicy XII 

-Prowadzący obrady zapytał zebranych czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z XI sesji 

Rady Dz. XII.  



W związku z tym , że nikt nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący obrady stwierdził, 

że protokół   z XI sesji Rady Dzielnicy XII, która odbyła się 24 września  2019 r. został przyjęty. 

-Prowadzący obrady zapytał zebranych czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu  z XII sesji 

Rady Dz XII.  

W związku z tym, że nikt z zebranych nie miał żadnych uwag ani zastrzeżeń prowadzący 

obrady stwierdził, że protokół   z XII sesji Rady Dzielnicy XII, która odbyła się 22 października   

2019 r. został przyjęty. 

 

- Z uwagi na przybycie mieszkańców ul. Bieżanowskiej, chcących zasygnalizować istniejący 

problem  z remontem ulicy, prowadzący obrady  udziela im głosu przed procedowaniem 

uchwał. 

 

-prowadzący udzielił głosu osobie reprezentującej  mieszkańców remontowanego odcinka ulicy 

Bieżanowskiej. 

Remont ulicy Bieżanowskiej został zakończony ( wykonawca zszedł z placu budowy) a nie 

zrealizowano wielu robót budowlanych. Mieszkańcy mają trudności z przemieszczaniem się po 

ulicy, zamontowano  krawężniki, a chodnik  na kilku odc. wyłożono kamieniem zamiast kostką 

brukową, czy płytami. Mieszkanka wymieniła wiele robót, które nie zostały wykonane zgodnie 

z techniką budowlaną. Mieszkańcy ul. Bieżanowskiej przygotowali stosowne pismo 

informujące Dyrekcję ZDMK o sytuacji, z prośbą o podjęcie interwencji u wykonawcy w celu 

zakończenia inwestycji przez zimą. 

Mieszkańcy wyrazili swoje oburzenie brakiem zainteresowania inwestycją ze strony Rady 

Dzielnicy XII.  

Przekazali swoje argumenty Przewodniczącemu Komisji Infrastruktury RMK Panu Jackowi 

Bednarzowi na dyżurze, który odbył się w siedzibie Dzielnicy XII przed sesją rady i poprosili 

o stosowną interwencję w ZDMK w tej sprawie. 

- prowadzący obrady obiecał mieszkańcom, że wystąpi do ZDMK o zorganizowanie spotkania 

i przekazanie informacji na jakim etapie realizacji jest inwestycja przy ul. Bieżanowskiej. 

- Radny Miasta Krakowa Jacek Bednarz powiedział, że w dniu jutrzejszym postara się ustalić 

termin spotkania z Dyrektorem Hanczakowskim w tej sprawie. 

- Pan Konrad Spryńca w nawiązaniu do tematu zwrócił uwagę, że został zablokowany wjazd 

od ul. Ściegiennego dla ruchu kołowego 

- prowadzący podziękował mieszkańcom za przybycie i przedstawienie problemu. W 

przypadku organizacji spotkania przez ZDMK mieszkańcy zostaną poinformowani o jego 

terminie. 

-prowadzący przechodzi do kolejnego pkt. porządku obrad 

Ad. 4 Projekty uchwał 



-prowadzący obrady z uwagi na nieobecność przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

poprosił pan Konrada Spryńcę  o przedstawienie projektu uchwały wg Druku Nr 1 

 

- projekt uchwały w sprawie: opinii  projektu zmiany stałej organizacji ruchu na ulicy Duża 

Góra w Krakowie od ul. Barbary do ul. Mała Góra w ramach inwestycji pn. Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego wraz z budową wewnętrznej instalacji : energii elektrycznej, 

wod.-kan, co, gazu, wentylacji mechanicznej oraz rozbiórka istniejącego budynku 

mieszkalnego, budowa utwardzonego dojścia i dojazdu na działce nr ewid. 24/3 obręb nr 0057 

Kraków- Podgórze, jednostka ewidencyjna 126104_9 Kraków-Podgórze w miejscowości 

Kraków” przedstawił Pan Konrad Spryńca. 

 

-prowadzący obrady z uwagi na przybycie na sesję projektanta oddał mu głos. 

Projektant stwierdził, że jednym z warunków otrzymania pozytywnej decyzji budowlanej było 

zapewnienie zmiany organizacji ruchu. Dla ZDMK priorytetem jest zapewnienie 

bezpieczeństwa mieszkańcom. Projekt przewidywał zmianę ruchu z dwukierunkowej ulicy na 

jednokierunkową, od ul. Mała Góra do ulicy Barbary wraz z wprowadzeniem strefy 

zamieszkania (prędkość 20/h , brak możliwości parkowania). Takie rozwiązania mają wpływać 

na poprawę bezpieczeństwa, piesi mogą spacerować po ulicy, nie obawiając się o swoje 

bezpieczeństwo, jest ograniczona prędkość. Większość  mieszkańców  ww. ulicy ma własny 

podjazd do posesji lub  garaż, w którym może zostawić samochód. 

 

-prowadzący obrady otworzył dyskusję nad projektem uchwały: 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali; p. Elżbieta Matykiewicz, p. Konrad Spryńca, 

p. Zbigniew Kożuch,  Patrycja Bień, p. Barbara Leśniak, p. Andrzej Ulman 

 

-Pani Patrycja Bień konsultowała z mieszkańcami ul. Duża Góra wprowadzenie ruchu 

jednokierunkowego, ale podczas tych rozmów nie było mowy o strefie zamieszkania i  

realizowanej inwestycji mieszkaniowej. Większość mieszkańców wyraziła zgodę na 

wprowadzenie ruchu jednokierunkowego z uwagi na poprawę bezpieczeństwa na ww. ulicy. 

 

- aby sprawa była oczywista dla projektanta prowadzący jeszcze raz przedstawił projekt 

uchwały opiniujący negatywnie projekt zmiany stałej org. ruchu na ul. Duża Góra. 

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr  XIII/214//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

-prowadzący przechodzi do kolejnego druku i prosi pana Krzysztofa Rozmusa o przedstawienie 

projektów przygotowanych przez Komisję Mieszkalnictwa: 

 

Druku Nr 2 

Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XIII/215//2019  w dniu  

12 listopada  2019 r.   

 



Druk nr 3 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę XIII/216//2019  w dniu  

12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 4 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/217//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 5 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/218//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 6 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/219//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

 

Druk nr 7 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 16 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/220//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 8 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/221//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   



 

 

 

Druk nr 9 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/222//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk Nr 10 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/223//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk Nr 11 

-Projekt uchwały  w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego przedstawił w 

imieniu Komisji mieszkalnictwa przewodniczący Krzysztof Rozmus.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/224//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

 

Druk Nr 12 

-Projekt w sprawie: opinii warunków zabudowy dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: budowa 

budynku mieszkalnego wielorodzinnego z garażem podziemnym, budową stacji 

transformatorowej oraz zagospodarowaniem terenu: drogami wewnętrznymi, parkingami i 

układem ścieżek pieszych na działkach nr 351/375, 351/445, 351/444, 351/413 obręb 55 

Podgórze przy ul. Wielickiej w Krakowie w imieniu komisji Architektury przedstawił 

Przewodniczący  komisji Pan Dawid Kwiatkowski. 

Komisja zaopiniowała negatywnie wz dla inwestycji uzasadniając swoją decyzję tym, że 

działka stanowiąca teren inwestycji znajduje się na obszarze o zbyt dużej intensywności 

zabudowy, brak odpowiednio rozwiązanej kwestii odprowadzenia wód opadowych z terenu 

inwestycji. Deweloper zamierza wybudować 6-piętrowy budynek na wysokości stacji 

benzynowej na Rżące, wjazd od ul. Jerzmanowskiego.  

 

Wobec braku dalszych uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę  Nr XIII/225//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

 Druk Nr 13 



-Projekt uchwały  w sprawie: budowy zbiornika retencyjnego przy ulicy Korepty w Krakowie 

w imieniu Komisji Ochrony Środowiska  przedstawiła  przewodnicząca komisji pani Elżbieta 

Matykiewicz. 

-przewodnicząca komisji wyjaśniła, że na początku listopada w Szkole Podstawowej nr 124 

odbyło się  spotkanie dotyczące zabezpieczenia przeciwpowodziowego Bieżanowa i budowy 

kolejnych zbiorników retencyjnych. Podano założenia i ramy czasowe, w których te zbiorniki 

mają być zrealizowane.  

Niestety całość wód opadowych spływających z Prokocimia i Bieżanowa do rzeki Serafy nie 

będzie „wyłapywana” przez planowane kolejne 3 zbiorniki retencyjne. Dlatego zbiornik przy 

ulicy Korepty jest konieczny.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: Pan Jacek Bednarz- RMK, p. Zbigniew 

Kożuch 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/226//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

-prowadzący ogłasza 5 minut przerwy na zwołanie komisji zdrowia, która musi zdecydować o 

przeznaczeniu kwoty 5 000 zł z Programu profilaktyki  próchnicy u dzieci. Wydział Spraw 

Społecznych zorganizował konkurs na realizację programu profilaktyki  próchnicy u dzieci. 

Zgłosili się wykonawcy, niestety błędnie sformułowali oferty, które zostały odrzucone przez 

Wydział. Należy szybko podjąć decyzję na jaki cel przeznaczyć środki. 

Po przerwie  

 

Druk Nr 14  

-Projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2019 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji 

Edukacji pani Barbara Leśniak. 

-prowadzący zgłasza poprawkę w paragrafie drugim zamiast zapisu „CK Podgórza- organizacja 

koncertów, działalność statutowa” będzie zapis „Filie CK Podgórza ( Dwór Czeczów, Klub 

Aleksandry) - organizacja koncertów, działalność statutowa” 

-prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie rady 

Za 20 głosów 

Przeciwko 0 głosów 

Wstrzymujących się 0 głosów 

Poprawka została przyjęta 

- prowadzący odczytuje poprawkę przygotowaną przez Komisję zdrowia: 

Paragraf 4: 

Rezygnuje się z realizacji zadania przyjętego Uchwałą XI/187/2018 Rady Dzielnicy XII  z dn. 

24.09.2019 r. (z późn zm.)  jak w tabeli poniżej : 

 

 

H) DZIELNICOWY PROGRAM OCHRONY ZDROWIA 

I PROFILAKTYKI ZDROWOTNEJ kwota 
Jednostka 

realizująca 

Program profilaktyki  próchnicy u dzieci 5 000  zł BZ/SZ 

 

a środki zabezpieczone na zadanie w wysokości 5 000  zł przeznacza się na realizację 

następującego  zadania: 

 



 

 A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH 

ŻŁOBKACH, PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, 

KTÓRYCH PROWADZENIE STANOWI ZADANIA 

WŁASNE GMINY 

kwota 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa Nr 117- zakupy i inne prace wg wskazań 

dyrekcji 
5 000 zł SP 117 

 

--prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie rady 

Za 20 głosów 

Przeciwko 0 głosów 

Wstrzymujących się  0 głosów 

Poprawka została przyjęta 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi poprawkami 

pod głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących 

się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/227//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

 Druk Nr 15 

- projekt uchwały w sprawie: korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  na 2020 rok przedstawiła Przewodnicząca Komisji Edukacji 

pani Barbara Leśniak oraz Przewodniczący Zbigniew Kożuch.. 

 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/228//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 16 

Projekt uchwały w sprawie zwiększenia taboru tramwajowego na liniach 13 i 3 oraz wymiany 

starego taboru na nowy na linii nr 9 przedstawił w imieniu komisji infrastruktury 

Przewodniczący komisji pan Adrian Malik. 

W dyskusji nad projektem głos zabierali: p. Krzysztof Rozmus, p. Konrad Spryńca, Pan Jacek 

Bednarz 

Konkludując sytuacja na liniach tramwajowych 3 i 13 jest fatalna, nie da się wsiąść do tramwaju 

ani wysiąść, jest taki tłok. Natomiast z tramwaju linii nr 9 można wypaść, nie domykają się 

drzwi, wagony są nieszczelne, jest albo bardzo gorąco latem , albo bardzo zimno zimą.  

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/229//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 17 

-Projekt uchwały w sprawie: uzgodnienia trasy budowy oświetlenia w Krakowie ( obr. 57 jedn. 

ewid. Podgórze ) - oświetlenie w rejonie ulicy Ćwiklińskiej/Duża Góra 39 w rejonie parku 

jordanowskiego  przedstawił w imieniu komisji infrastruktury Przewodniczący komisji pan 

Adrian Malik. 



 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/230//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 18 

Projekt uchwały  w sprawie: montaży progów zwalniających wyspowych na ulicy Bogucickiej 

w Krakowie przedstawił  w imieniu komisji infrastruktury Przewodniczący komisji pan Adrian 

Malik. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/231//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 19 

-projekt uchwały w sprawie: opinii propozycji nowych przebiegów tras rowerowych układu 

podstawowego na terenie Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim przedstawił  w imieniu komisji 

infrastruktury Przewodniczący komisji pan Adrian Malik. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali; Pani Patrycja Bień, p. Barbara Leśniak, p. 

Konrad Spryńca. 

Wobec braku uwag  Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada przyjęła 

stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/232//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

Druk nr 20 

-Projekt uchwały  w sprawie: rekultywacji terenów zielonych i montażu słupków drewnianych 

wzdłuż ulicy Wlotowej 2 i 4 przedstawił  w imieniu komisji infrastruktury Przewodniczący 

komisji pan Adrian Malik. 

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę Nr XIII/233//2019  

w dniu  12 listopada  2019 r.   

 

5. Wolne wnioski 

Pani Elżbieta Matykiewicz poinformowała zebranych, że wpłynęło do Dzielnicy pismo z MPO 

w Krakowie  w sprawie wykazu miejsc do segregacji odpadów „ tzw. „gniazd do segregacji”. 

Poprosiła radnych o zapoznanie się z pismem i rozważenie ewentualnych zmian ( likwidacji, 

przeniesienia dzwonów w inne miejsce) i przesłanie informacji do sekretariatu do piątku w celu 

udzielenia odpowiedzi do spółki miejskiej.  

 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

 

-Przewodniczący zespołów problemowych ustalili terminy posiedzeń komisji: 

18.11.2019 godz. 17:30 komisja edukacji 

02.12..2019 godz. 17:00 komisja ochrony środowiska 



02.12.2019 r. godz. 16:30 komisja bezpieczeństwa 

02.12.2019 godz. 18:00 komisja zdrowia 

Komisja rewizyjna  po sesji rady. 

 

- prowadzący poinformował zebranych, że otrzymaliśmy od Prezydenta Miasta Krakowa 

uzasadnienie wyroku NSA w sprawie udziału radnych w pracach komisji konkursowych na 

dyrektorów placówek oświatowych. Z orzecznictwa NSA wynika, że cyt.: [……] 

„przedstawiciel organu prowadzącego wchodzący  w skład komisji konkursowej oznacza 

pracownika jednostki zapewniającej obsługę organu i pomoc w wykonywaniu jego 

ustawowych zadań. Tym samym planuję powoływać w skład komisji konkursowych wyłącznie 

podległych mi pracowników bez udziału Państwa Radnych oraz Radnych Dzielnic. radni 

dzielnicy nie mogą brać udziału w pracach komisji.[…..] Nie ma więc podstaw do powołania  

do składu komisji konkursowej przez organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego , 

jako swojego przedstawiciela – radnych, albowiem nie są oni w żaden sposób powiązani z 

organem wykonawczym jednostki samorządu terytorialnego” 

 

Ad. 7. Zakończenie sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący dziękuje radnym za udział w obradach i 

zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady XIII sesji Rady Dzielnicy XII w dniu 12 

listopada  2019 r.   o godz. 20:30. 

            

   Prowadzący obrady: 

                               Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 

                        Zbigniew Kożuch 

Protokołowała:     

Małgorzata Synowiec              

 


